



# Kurland fotballklubb

## Referat fra styremøte i Kurland Fotballklubb

**Dato:** Torsdag 12.10.17  
**Tid:** Kl. 19.00 – 21.10  
**Sted:** Klubbhuset  
**Tilstede:** Kari Mette, Marja, Klaus, Lene, Ole, Anders og Kenneth (t.o.m. sak 42)  
**Forfall:** Kenneth (f.o.m. 43)

Saksnr.	Tid	Sak	Ansvar
41/17		<b>Innkalling og saksliste</b>  Godkjent uten merknader.	<b>Kari Mette</b>
42/17		<b>Orienteringer</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Regnskapsrapport</b><ul style="list-style-type: none"><li>* Klubben trenger ny PC da nåværende ikke lenger fungerer.</li><li>* Vi kan ikke kjøre på gammelt Alphareg-regnskapssystem da dette ikke lenger supporteres</li><li>* Om mulig kan jeg få ut en sikkerhetskopi av det som ligger på PCen nå. Kan det være at det oppbevares sikkerhetskopi på minnepenn på klubbhuset?</li><li>* Nye Alphareg må installeres på ny PC. Support hos Alphareg vil være behjelpelig med å få lest over data. Evt. må IB lastes inn og bilag 2017 føres på nytt.</li></ul></li></ul> <p>Anders og Morten får fullmakt til å anskaffe web-basert regnskaps og medlemssystem. Det bør være mulig å fakturere fra systemet også.</p>	<b>Kari Mette</b>  Lene
		<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Politiattest</b> Vi trenger lister over trenere og ledere. Vi oppdaterer listene på nyåret.</li></ul>	Marja
		<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Sportslige forhold</b>, herunder samtale om samarbeidslag på damesiden  Samarbeidslag kvinner FFK/LIF. Av hensyn til fordeling av treningstider og ekstern utleie, trenger KFK avklaring fra de andre klubbene innen utgangen av måneden.</li></ul>	Kenneth/Kari Mette

Saksnr.	Tid	Sak	Ansvar
		4. div. kvinner laget til Camilla må være 16 stk påmeldte via våre nettsider før påmeldingsfristen 10.01.18, dersom KFK skal melde på lag.	
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Spillemiddelsøknad utstyr</b> Søknad er levert.</li> </ul>	Ole
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Anlegg</b> Anlegget er klart for vinteren. Vi må kjøpe 1m3 med glykol.</li> </ul> <p>Vi bør innhente tilbud på forsikring av fyrhuset.</p> <p>Foreløpig har vi kun mottatt henvendelse om leie av bane i vinter fra Skårer. Ikke avklart om Skårer ønsker å leie på sommeren.</p>	Ole
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Spleis</b> Vi har opprettet en konto. Klaus skal lage tekst. Kari Mette oppretter et prosjekt.</li> </ul>	Kari Mette
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Førstehjelpskurs alle trenere og leder</b> Espen N Nygaard er instruktør. Det arrangeres kurs våren 2018.</li> </ul>	Kari Mette
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>VinterCup 2018</b> Komiteen er fulltallig. Søknad om turnering er sendt.</li> </ul>	Marja
		<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Kredittkort i klubben</b> Vi bestiller 2 kort. Et til Lene og et til Marja.</li> </ul>	Lene
43/17		<p><b>Innkjøp høsten 2017</b></p> <p><u>Saken gjelder:</u> I påvente av regnskapsrapport, har styret holdt igjen noen innkjøp. Basert på regnskapsrapporten må styret prioritere hvilke større innkjøp som skal gjøres resterende del av dette regnskapsåret.</p> <p><u>Avgjørelse:</u> Vi kjøper vi låssystem til anlegget og miniballbinge.</p>	Kari Mette
44/17		<p><b>Ledermøte nr. 2/2017</b></p>	Kari Mette

Saksnr.	Tid	Sak	Ansvar
---------	-----	-----	--------

Saken gjelder:

Det er kalt inn til ledermøte nr 2 /2017 torsdag 19. oktober kl. 18.30 – 21.00. På møtet skal styret og lagene gi foreløpige vurderinger av sesongen 2017 og skissere planer for og ønsker og forventninger til sesongen 2018. Vedlagt følger referatet fra tilsvarende møte i 2016.

Alle lag møter med minst en representant.

Sakslisten blir publisert på [www.kurlandfk.no](http://www.kurlandfk.no) etter styremøte førstkommende torsdag.

Styret møter kl. 18.00 for å gjøre i stand lokalet. Marja ordner servering. Er det noen som ikke kan delta på Ledermøtet?

Styret må fastsette sakslista til Ledermøtet. Avklare tid og grensesnitt mellom de ulike temaene vi skal drøfte.

Avgjørelse:

Velkommen (Kari Mette)

Informasjon

- 2017 – Hvordan har det fungert? (Klaus)

Sportslige forhold:

- Resultater 2017 (Morten)
- Organisering grupper og lag (Morten)
  - 2017 Evaluering
  - Vedtatt arbeidsskisse sesongen 2018
- Årsmelding og plan (Morten)
- Felles tiltak (Morten)
  - 2017 Evaluering
  - 2018 Planer
- Dommer (Finn)
  - 2017 Evaluering
  - 2018 Planer
- Utdanning (Klaus)
  - 2017 Evaluering
  - Kurshøsten 2017/2018

VinterCup (Marja)

Kiosk (Marja)

Utstyr (Kari Mette)

- 2017 Evaluering

Saksnr.	Tid	Sak	Ansvar
		<ul style="list-style-type: none"><li>○ Fellesutstyr</li><li>○ Lagsutstyr</li><li>● 2018 Planer<ul style="list-style-type: none"><li>○ Fellesutstyr</li><li>○ Lagsutstyr</li></ul></li></ul> <p>Økonomi og dugnad (Klaus)</p> <ul style="list-style-type: none"><li>● Inntekter/utgifter i KFK</li><li>● Kontingent</li><li>● Tilskudd til lagene</li><li>● Prinsipper for fordeling av dugnad innad i laget</li></ul> <p>Anlegg (Ole)</p> <ul style="list-style-type: none"><li>● Utvikling<ul style="list-style-type: none"><li>○ Ballbinge</li><li>○ Låssystem</li><li>○ Lys</li><li>○ Oppussing klubbhuset</li></ul></li><li>● Drift<ul style="list-style-type: none"><li>○ Evaluering 2017</li><li>○ Planer 2018</li><li>○ Ekstern utleie 2018</li><li>○ Fordeling av treningstider 1. nov – 31. mars</li></ul></li></ul>	
45/17		<b>Eventuelt</b> Ingen saker	Alle

Saker til neste møte:

Årsmelding 2017

Virksomhetsplan og budsjett 2018

Fordeling styrehonorar

Kommende møter:

Ledermøte nr 2/17 – Torsdag 19. oktober 2017 kl.18.30

Styremøte 30. november kl. 19.00

Styrets julebord – Fredag 24. november 2017 kl. 20.00

Styremøte 15. januar kl. 19.00

Kretsting – ultimo februar 2018

Styremøte 15. februar kl. 19.00

Fotballting – Ullevål mars 2018, <http://www.forbundstinget.no/>

Årsmøte KFK 2017 torsdag 08.03.18 kl. 18.30

Lørenskog idrettsråds årsmøte – medio mars 2018

Referent Klaus Wike.